
 
         

                         

   

 

             
 

Bericht wethouder Pollux betrefende netcapaciteit TenneT / Enexis 
Geach e leden van de gemeen eraad, 

Bijgaand berich  on vingen wij van de provincie en s uren wij u  er informate  oe. 

Me  vriendelijke groe , 

Marij Pollux 

We houder Duurzaamheid, Openbare Ruim e, Verkeer en Cul uur 
Gemeen e Venlo 


